
Protokół Nr 2/24 

II sesji Młodzieżowego Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego 

w dniu 12 sierpnia 2024r.  

 

Obrady odbyły się w Muzeum Dialogu Kultur w Kielcach w godz. 10:00-13:00.  
  

Radni otrzymali następujący porządek obrad II sesji Młodzieżowego Sejmiku 

Województwa Świętokrzyskiego:  

 

1. Otwarcie II sesji Młodzieżowego Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego 

przez Przewodniczącą Amelię Rudnicką.  

2. Wystąpienia zaproszonych gości.  

3. Stwierdzenie kworum.  

4. Zgłoszenie zmian i przyjęcie porządku obrad.  

5. Omówienie przez Panią Martę Solińską-Pelę, Dyrektor Kancelarii 

Sejmiku tworzenia komisji tematycznych.  

6. Utworzenie komisji tematycznych:  

a) przyjęcie uchwały określającej liczbę, nazwy, zakres tematyczny działania,  

liczebność oraz zasady powoływania członków Komisji,  

b) powołanie składów osobowych Komisji,  

c) wybory Przewodniczących Komisji,  

d) utworzenie Komisji Przygotowawczej.  

7. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru z grona radnych Młodzieżowego 

Sejmiku stałego zastępcy Członka Rady ds. Rozwoju Województwa 

Świętokrzyskiego.  

a) wystąpienie Wiktorii Faliszewskiej,  

b) dyskusja,  

c) głosowanie uchwały.  

8. Informacja Prezydium z działalności pomiędzy sesjami.  

9. Ustalenie terminu następnej sesji Młodzieżowego Sejmiku.  

10. Sprawy różne.  

11. Zamknięcie II sesji Młodzieżowego Sejmiku.  
 

W posiedzeniu uczestniczyło 28 radnych Młodzieżowego Sejmiku Województwa 

Świętokrzyskiego oraz zaproszeni goście  

  

Ad.1  

Posiedzenie otworzyła i prowadziła Przewodnicząca Amelia Rudnicka. Powitała 

obecnych na sali gości oraz radnych, a w szczególności: Pana Andrzeja Prusia, członka 

Zarządu Województwa Świętokrzyskiego, Pana Artura Ptaka, kierownika Muzeum 

Dialogu Kultur w Kielcach, Panią Martę Solińską-Pelę, dyrektor Kancelarii Sejmiku, 



byłych radnych Młodzieżowego Sejmiku: Macieja Cibę, Filipa Ślusarczyka oraz Alexa 

Szczyrbę. 

  

Ad.2  

Głos zabrał Pan Artur Ptak, kierownik Muzeum Dialogu Kultur w Kielcach, który 

wyraził aprobatę wobec organizacji sesji w instytucji kultury Samorządu Województwa 

Świętokrzyskiego. Podkreślał, że przestrzeń, w której się znajdujemy jest ważnym 

miejscem dla miasta Kielce. Wspominał o roli kieleckiego Rynku, który już od XIV 

wieku stanowił miejsce handlu oraz spotkań. Pan Artur Ptak życzył radnym owocnych 

obrad, podkreślając, że Młodzieżowy Sejmik jest zawsze mile widziany w gościnnych 

murach Muzeum.  

Głos zabrał Pan Andrzej Pruś, członek Zarządu Województwa. Zapewniał, że sprawy 

Młodzieżowego Sejmiku są mu bliskie oraz zawsze jest  otwarty na spotkania, rozmowy 

i debaty z radnymi. Podkreślał, że Młodzieżowy Sejmik stanowi ważny organ doradczy 

Samorządu Województwa, zachęcał do aktywności na sesjach oraz podczas prac  

w komisjach tematycznych. 

  

Ad.3  

Prowadząca obrady Przewodnicząca Amelia Rudnicka poinformowała, iż w skład 

Młodzieżowego Sejmiku wchodzi 30 radnych. W posiedzeniu uczestniczyło 28 

radnych, co stanowi kworum wymagane do obradowania i podejmowania 

prawomocnych uchwał.  

  

Ad.4  

Radny Filip Jurkiewicz złożył wniosek o zmianę porządku obrad sesji. Zaproponował  

uczczenie obchodzonej niedawno rocznicy wybuchu Powstania Warszawskiego 

minutą ciszy. Projekt zmiany w porządku obrad został przyjęty jednogłośnie. 

Zgromadzeni uczcili minutą ciszy bohaterów Powstania Warszawskiego.  

  

Ad.5  

Pani Marta Solińska-Pela, dyrektor Kancelarii Sejmiku  omówiła rolę oraz zasady 

tworzenia komisji tematycznych, apelowała o aktywną działalność w komisjach,  

do których radni będą mieli zamiar przystąpić. Poinformowała także jak będzie 

wyglądał przebieg wyboru członków komisji, przewodniczących oraz 

wiceprzewodniczących.  

  

Ad.6  

Przewodnicząca Młodzieżowego Sejmiku Amelia Rudnicka przedstawiła uchwałę  

w sprawie określenia liczby,  nazw, zakresu działania oraz liczebności członków komisji 

tematycznych.  Jej treść została opracowana na spotkaniu Młodzieżowego Sejmiku. 

Radni przyjęli Uchwałę nr II/5/24.  



 

Następnie, radni zgłaszali chęć przystąpienia do komisji tematycznych. Do Komisji 

Młodzi dla Świętokrzyskiego 2030+ zgłosiło się 6 osób: Miłosz Twardowski, Klaudia 

Klimczak, Wiktoria Faliszewska, Wiktoria Więckowska, Iwo Kowalski, Amelia 

Rudnicka. Uchwała nr II/6/24. 

 

Komisja Ochrony Środowiska liczyć będzie 6 osób: Klaudia Klimczak, Antoni 

Chudzicki, Nadia Nowek, Amelia Stępień, Mikołaj Monkowicz, Jakub Gawlik.  

Uchwała Nr II/7/24. 

 

Komisja Kultury i Promocji Regionu będzie pracować w składzie: Filip Jurkiewicz, 

Jakub Gawlik, Wiktoria Więckowska, Nadia Nowek, Paweł Celuch, Mikołaj 

Ślusarczyk, Aleksandra Majewska, Mikołaj Monkowicz, Zofia Barańska, Amelia 

Stępień, Kinga Jędrzejczyk. Uchwała nr II/8/24. 

 

Skład Komisji Promocji i Mediów: Antoni Chudzicki, Wiktoria Faliszewska, Kinga 

Jędrzejczyk, Klaudia Pająk, Paweł Celuch, Karolina Szustak. Uchwała nr II/9/24. 

 

11 radnych zgłosiło chęć pracy w Komisji do spraw Młodzieży: Łukasz Pysiak, Klaudia 

Klimczak, Bartosz Przesłański, Wiktoria Faliszewska, Alicja Kozłowska, Karol 

Konieczny, Iwo Kowalski, Zofia Barańska, Bartłomiej Walkiewicz, Jakub Rożek, 

Paweł Celuch. Uchwała nr II/10/24. 

 

Komisja Edukacji i Rozwoju będzie pracować w składzie: Karolina Szustak, Antoni 

Chudzicki, Iwo Kowalski, Mikołaj Ślusarczyk, Wiktoria Mazurczak,  Łukasz Pysiak, 

Filip Jurkiewicz, Jakub Rożek, Dawid Figiel, Klaudia Klimczak, Bartosz Przesłański. 

Uchwała nr II/11/24. 

 

Do Komisji Zdrowia zgłosiło się dziewięciu radnych w osobach: Nadia Nowek, 

Karolina Szustak, Zofia Barańska, Zofia Swat, Bartłomiej Walkiewicz, Alicja 

Kozłowska, Wiktoria Mazurczak, Aleksandra Majewska, Dawid Figiel.  

Uchwała nr II/12/24. 

 

Przewodnicząca Amelia Rudnicka otworzyła posiedzenie Komisji Młodzi dla 

Świętokrzyskiego 2030+.  Na stanowisko przewodniczącego komisji zgłoszono 

Miłosza Twardowskiego. Przewodnicząca przeprowadziła głosowanie. W wyniku 

głosowania radny Miłosz Twardowski obejmie funkcję przewodniczącego 

komisji.  Następnie głosowano w sprawie wyboru wiceprzewodniczącego. Radna 

Wiktoria Więckowska zgłosiła kandydaturę Wiktorii Faliszewskiej. Kandydatka 



wyraziła zgodę na kandydowanie. W wyniku głosowania Wiktoria Faliszewska została 

wybrana wiceprzewodniczącą komisji. 

 

Przewodnicząca otworzyła posiedzenie komisji Ochrony Środowiska, następnie 

ogłosiła wybory na stanowisko przewodniczącego. Radna Nadia Nowek zgłosiła 

kandydatkę Klaudię Klimczak, która wyraziła zgodę na kandydowanie. 

Przeprowadzono głosowanie, Klaudia Klimczak została wybrana przewodniczącą 

komisji, zaś funkcję wiceprzewodniczącej objęła Amelia Stępień.  

 

Przewodnicząca Amelia Rudnicka otworzyła obrady Komisji Kultury i Promocji 

Regionu. W wyborach na funkcję przewodniczącego komisji, radny Mikołaj 

Monkowicz zgłosił kandydaturę Filipa Jurkiewicza, zaś radna Nadia Nowek zgłosiła 

radną Wiktorię Więckowską. Kandydaci wyrazili zgodę na kandydowanie. W wyniku 

głosowania przewodniczącym komisji został Filip Jurkiewicz, zaś wiceprzewodniczącą 

Wiktoria Więckowska. 

 

Przewodnicząca Amelia Rudnicka otworzyła obrady Komisji Promocji i Mediów.   

W wyborach na przewodniczącego komisji zgłosili się Klaudia Pająk oraz Antoni 

Chudzicki. W wyniku głosowania stanowisko przewodniczącego objął Antoni 

Chudzicki, zaś  Klaudia Pająk została wybrana wiceprzewodniczącą komisji. 

 

Przewodnicząca Amelia Rudnicka otworzyła posiedzenie Komisji do spraw Młodzieży. 

Chęć kandydowania zgłosili: Karol Konieczny i  Łukasz Pysiak. W wyniku głosowania 

stanowisko przewodniczącego komisji do spraw Młodzieży objął radny Łukasz Pysiak, 

zaś  Karol Konieczny został wybrany wiceprzewodniczącym. 

 

Przewodnicząca Amelia Rudnicka otworzyła obrady Komisji Edukacji i  Rozwoju. 

Swoje kandydatury na przewodniczącego komisji  zgłosili radni: Karolina Szustak oraz 

Bartosz Przesłański, natomiast radny Mikołaj Monkowicz zgłosił kandydaturę Iwo 

Kowalskiego.  W wyniku głosowania funkcję przewodniczącej objęła radna Karolina 

Szustak.  Zgłoszono dwie kandydatury w wyborach na wiceprzewodniczącego. Radny 

Jakub Rożek zgłosił Iwo Kowalskiego, zaś radny Iwo Kowalski zgłosił kandydaturę 

Jakuba Rożka. W wyniku głosowania wiceprzewodniczącym komisji został Iwo 

Kowalski. 

 

Następnie odbyło się posiedzenie Komisji Zdrowia. Na funkcję przewodniczącego 

komisji zgłoszone zostały dwie kandydatury, radna Wiktoria Więckowska zgłosiła 

radną Nadię Nowek, natomiast radna Wiktoria Mazurczak zgłosiła swoją kandydaturę. 

Przeprowadzono głosowanie, w wyniku którego Nadia Nowek została przewodniczącą 

Komisji Zdrowia, zaś wiceprzewodniczącą została wybrana Wiktoria Mazurczak. 



 

Po posiedzeniach wszystkich komisji i wyborze ich przewodniczących  

i wiceprzewodniczących, prowadząca obrady Amelia Rudnicka przedstawiła skład 

Komisji Przygotowawczej, którą tworzy Prezydium MS oraz przewodniczący komisji:  

Amelia Rudnicka, Miłosz Twardowski, Wiktoria Faliszewska, Paweł Celuch, Klaudia 

Klimczak, Filip Jurkiewicz, Antoni Chudzicki, Łukasz Pysiak, Karolina Szustak, Nadia 

Nowek.  Uchwała nr II/13/24. 

  

Ad.7  

Wiceprzewodnicząca Młodzieżowego Sejmiku Wiktoria Faliszewska omówiła na 

czym polega funkcja stałego zastępcy Członka Rady ds. Rozwoju Województwa 

Świętokrzyskiego, którą pełniła w III kadencji Młodzieżowego Sejmiku. Podkreślała,  

jak wartościowym doświadczeniem były tego gremium.  

 

Przewodnicząca Amelia Rudnicka ogłosiła przeprowadzenie wyboru kandydata z grona 

radnych Młodzieżowego Sejmiku. Chęć kandydowania zgłosił Jakub Gawlik oraz 

Kinga Jędrzejczyk. W wyniku głosowania Jakub Gawlik został wybrany na zastępcę 

Członka Rady ds. Rozwoju Województwa Świętokrzyskiego. Uchwała nr II/14/24. 

  

Ad.8  

Przewodnicząca Amelia Rudnicka przybliżyła działalność Młodzieżowego Sejmiku  

w okresie pomiędzy sesjami, m.in. wspominając o delegacji młodzieżowych radnych, 

którzy uczestniczyli  w forum zdrowia psychicznego w Łodzi. Młodzieżowy Sejmik był 

również obecny  na warsztatach organizowanych przez Stowarzyszenie Rozprawy  

o Europie w Starachowicach, które dotyczyły Karty Praw Podstawowych. 

Podziękowała radnym za ich aktywne reprezentowanie Młodzieżowego Sejmiku na 

powyższych wydarzeniach oraz wyraziła nadzieję na utrzymanie takiego poziomu 

aktywności.  

  

Ad.9  

Ustalono, że kolejna sesji będzie koniec września w Sędziszowie. 

 

Ad.10  

W sprawach różnych wiceprzewodnicząca Wiktoria Faliszewska zaproponowała, aby 

po każdym większym wydarzeniu, które organizuje bądź uczestniczy Młodzieżowy 

Sejmik, radni wypełniali  anonimowe ankiety, w których podzielą się swoim zdaniem 

i uwagami na temat danego przedsięwzięcia.  Amelia Rudnicka mówiła o konieczności 

ulepszenia mediów społecznościowych Młodzieżowego Sejmiku. Przewodnicząca 

zwróciła uwagę na konieczność informowania Prezydium o delegacjach oraz 

wydarzeniach, na które wybierają się radni. 



Prowadząca obrady apelowała również o staranność w wypełnianiu wniosków o zwrot 

kosztów dojazdu.  

Uczestniczący w obradach były radny Młodzieżowego Sejmiku, Alex Szczyrba – 

obecnie radny Miasta Sandomierz, podziękował za możliwość uczestniczenia w sesji 

oraz wraził chęć pomocy w tworzeniu Młodzieżowej Rady Powiatu Sandomierskiego, 

prosząc o wsparcie merytoryczne w tym procesie.  

  

Mikołaj Szczygieł, radny Rady Powiatu Opatowskiego również wyraził chęć 

współpracy z młodzieżą na terenie powiatu opatowskiego oraz podziękował  

za możliwość uczestniczenia w obradach. Pochwalił profesjonalizm oraz merytoryczny 

przebieg sesji, życząc radnym owocnych działań w czasie trwania IV kadencji.  

  

Ad.11   

Na tym posiedzenie Młodzieżowego Sejmiku zakończono.  

 

 

Przewodnicząca 

 Młodzieżowego Sejmiku 

 Amelia Rudnicka 

 

 

Protokół sporządził: 

Sekretarz Młodzieżowego Sejmiku 

Paweł Celuch 


